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PROTOKÓŁ Nr XXXII/2010 
 

Trzydziestej drugiej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 30 kwietnia 2010 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 13.30. 
 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 
Następnie Pan Przewodniczący na sekretarza obrad powołał Panią Ewę Maculewicz. 

 
Po czym Pan Przewodniczący otworzył XXXII sesję Rady Miejskiej w Jezioranach 

oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 18 
do protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 19. 
 
Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
który przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok: 

1) wystąpienie: 
a) Skarbnika 
b) Burmistrza - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu Burmistrza 

z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
2) dyskusja: 

a) przedstawienie oceny sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2009 rok – 
wystąpienie przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 
Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu 
gminy za 2009 r. 

c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
5) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z wykonania budżetu 
gminy  
za 2009 rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu Karnego  

w Barczewie w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 20 
czerwca 2010 roku, 
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2) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji z budżetu 
Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

3) udzielenia poręczenia kredytu Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek”, 
4) rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Jezioran, 
5) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

w Olsztynie z dnia 31 marca 2010 r. nr PN.0911-56/10,  
6) zbycia działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami i stosowania 

bonifikat, 
8) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

6. Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 
7. Opinia Rady w sprawie uznania lasów położonych na terenie Gminy Jeziorany za ochronne. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pan Przewodniczący  zapytał czy są pytania lub zmiany do zaproponowanego porządku 
obrad? 
Pani Sekretarz w imieniu Burmistrza Jezioran wniosła o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego w Olsztynie z dnia 31 marca 2010 r. nr PN.0911-56/10, ponieważ zmieniliśmy w tym 
momencie koncesję podejścia do rozstrzygnięcia nadzorczego dotyczącego „Regulaminu 
korzystania ze Stadionu Miejskiego” oraz wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów 
uchwał:  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego 
w Jezioranach”, 

2) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/372/10 z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2010 rok. 

 
Pan Przewodniczący  zapytał, czy „projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach” był konsultowany, czy nie będzie 
ona znowu narażona na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko – Mazurskiego?” 
 
Pani Sekretarz powiedziała: „konsultowaliśmy się z Radcą Prawnym, który miał składać 
skargę na rozstrzygnięcie nadzorcze, jednak wystąpiliśmy z koncepcją zmiany zapisu, który 
unieważnił Wojewoda. Zapisujemy to teraz w prawidłowy sposób.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Rada jest za przyjęciem zaproponowanych zmian do 
porządku sesji? 
Rada przyjęła zaproponowane zmiany jednogłośnie (obecnych 12 radnych). 
 
Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXXII sesji przedstawia się w sposób 
następujący: 
1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok: 

2) wystąpienie: 
d) Skarbnika 
e) Burmistrza - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu Burmistrza 

z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
2) dyskusja: 
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c) przedstawienie oceny sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2009 rok – 
wystąpienie przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 
Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

d) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu 
gminy za 2009 r. 

f) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
5) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z wykonania budżetu 
gminy  
za 2009 rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu Karnego w 

Barczewie  
w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 20 czerwca 2010 
roku, 

2) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji z budżetu 
Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

3) udzielenia poręczenia kredytu Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek”, 
4) rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Jezioran, 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego 

w Jezioranach”, 
6) zbycia działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami i stosowania 

bonifikat, 
8) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/372/10 z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2010 rok,  
9) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

6. Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 
7. Opinia Rady w sprawie uznania lasów położonych na terenie Gminy Jeziorany za ochronne. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Ad. 2.   Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawił sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania? 
Pytań nie było. 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok: 

1) wystąpienie: 
a) Skarbnika 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
Gminy Jeziorany za 2009 rok, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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b) Burmistrza - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu 
Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Burmistrza Jezioran sprawozdaniu  
z wykonania budżetu gminy za 2009 rok (zał. nr 14). 

 
2) dyskusja: 

 
a) przedstawienie oceny sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2008 

rok – wystąpienie przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  
i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  
i Spraw Społecznych: „zdaję sobie chyba sprawę, że w tym gronie po raz ostatni oceniamy 
sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2009. Zdaję sobie także sprawę z tego, że ten 
budżet jest konsekwencją lat poprzednich. Na pewno nie jest to łatwy budżet, aczkolwiek jest 
to budżet bardzo dynamiczny, a przede wszystkim budżet, który zmienił wizerunek naszej 
gminy. To dzięki tym budżetom, temu budżetowi również wjeżdżając na teren Gminy 
Jeziorany nie musi stać tabliczka, ponieważ wjeżdżając widzimy, że rowy, drogi, należą do 
naszej gminy, są zadbane, czyste, wykoszone. To dzięki temu budżetowi możemy się 
poruszać po drogach gminnych, które nie mają dziur, może nie wszystkie, ale dużo dróg 
zostało zmienionych i możemy bezpiecznie dojechać do wszystkich mieszkańców. To dzięki 
temu budżetowi nie musimy się wstydzić naszej oświaty. Szczególnie mówię to na podstawie 
Szkoły Podstawowej w Jezioranach, która była zaniedbana, a w tej chwili i budynek i 
przyległy do niego teren i wyposażenie tej szkoły, śmiem twierdzić, że ta szkoła w tej chwili 
jest jedna z najładniejszych, a już wkrótce będzie jedną z najnowocześniejszych szkół w 
województwie. To dzięki temu budżetowi nie musimy się wstydzić byłej mleczarni, która 
chyliła się ku upadkowi, zbierali się tam ludzie szukający złomu, a teraz są tam ludzie, którzy 
mają pracę, zarabiają pieniądze. Są firmy, które przyjeżdżają tu do Jezioran i zostawiają 
pieniądze, magazynują swój sprzęt. To dzięki temu budżetowi i tym budżetom Proszę 
Państwa mamy Zakład Wodociągów i Kanalizacji, który przynosi zyski, a nie zakład, który 
przejęliśmy z długiem 400.000 zł. Myślę, że mógłbym tu jeszcze wymienić wiele rzeczy. 
Może powiem jeszcze o Ośrodku Sportu i Rekreacji, który też został powołany, który też 
wymagał odważnej decyzji, który dzięki tej decyzji i dobremu kierownictwu uważam, że jest 
w tej chwili ośrodkiem, który naprawdę zagospodarowuje czas mieszkańcom. Mamy „Dni 
Jezioran”, przyjeżdżają do Jezioran gwiazdy, przyjeżdżają artyści z najwyższej półki. To 
Proszę Państwa świadczy o tym, że warto było zadłużyć się o te 43% po to, żeby nasza gmina 
wyglądała tak jak wygląda. Można było utrzymać 28% zadłużenia i nie miał bym o czym 
mówić. Ukłon wielki w stronę Pana Burmistrza, który na pewno sobie zdajemy z tego sprawę, 
poświęca wiele swojego życia, czasu, po to ażeby wszystkie te inwestycje zrealizować, te 
wszystkie rzeczy o których tu powiedziałem, choć nie powiedziałem o wszystkim bo nie 
jestem w stanie.  A wszystko po to aby nasza gmina wyglądała tak jak obecnie. Życzyłbym 
sobie, chciałbym, żeby przyszły Burmistrz, kolejna Rada chciała te działania kontynuować.”  
 
Pan Włodzimierz Suchocki – Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  
i Rolnictwa: „Szanowni Państwo, rok 2009 był kolejnym rokiem szeroko zakrojonych prac  
i inwestycji wykonanych na terenie naszej gminy. Nie ma chyba miejscowości, w której nie 
wykonane były jakieś prace. Pozwolę sobie wymienić kilka z nich: 

1. Przebudowa dróg w mieście Jeziorany, wraz z przebudową sieci burzowej, 
kanalizacyjnej i wodociągowej. 

2. Wykonanie nakładki bitumicznej do Studnicy. 
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3. Przebudowa drogi gruntowej Lekity – Krokowo. 
4. Wykonanie drogi z torowiska w Tłokowie. 
5. Wykonanie części chodnika w Radostowie. 
6. Wykonanie części wodociągu w Kramarzewie. 
7. Wymiana chodnika na ul. Kajki w Jezioranach. 
8. Wykonanie pomostu w Tłokowie. 
9. Wymiana dachu w Szkole Podstawowej w Jezioranach. 
10. Dokończenie rozbudowy zaplecza w Szkole Podstawowej w Jezioranach.  
11. Wykonanie ogrodzenia SP Jeziorany i placu przed szkołą. 
12. Boisko szkolne w Szkole Podstawowej we Franknowie.  

Aby zapewnić dalsze inwestycje wykonane zostały dokumentacje następnych inwestycji: 
1. Kolejnych odcinków wodociągów. 
2. Kanalizacji Tłokowo, Franknowo, Radostowo, Krokowo, Lekity. 
3. Przygotowano koncepcje zagospodarowania fosy za Urzędem Miejskim. 
4. Budowa świetlicy w Kiersztanowie. 
5. Wykonano koncepcję przebiegu obwodnicy oraz wiele innych. 

Dokonano wielu remontów w placówkach oświatowych, sportowych, kulturalnych. 
Wykonano również wiele remontów kapitalnych i bieżących dróg. 
 Wszystkie te kroki pozwalają z optymizmem patrzeć na rozwój gminy w przyszłych 
latach. Oczywiście nie wszystkie planowane inwestycje udało się zrealizować. Wynikało to z 
różnych powodów. Często nie udawało się pozyskać pieniędzy z zewnątrz na te inwestycje. 
Zadania te będą realizowane w miarę pozyskiwanych środków.  
 Zdajemy sobie sprawę, że prace te w większości zostały sfinansowane z kredytów i 
pożyczek. Wiąże się to z większym obciążeniem budżetu oraz wymaga ciągłego 
monitorowania wydatków i dochodów przez panią Skarbnik i Burmistrza Jezioran, aby nie 
przekroczyć dopuszczalnego zadłużenia. 
 Podsumowując Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa pozytywnie 
ocenia wykonanie budżetu Gminy Jeziorany za 2009 rok.” 
 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu 
gminy za 2009 r. 

 
Radny Krzysztof Niski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji 
Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, która stanowi 
załącznik nr  15  do protokołu.  

 
c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 

 
Radny Krzysztof Grabowski: „rok ubiegły był wykonany dobrze. Na pewno to widać, tak jak 
to powiedział Radny Zbigniew Czabrycki, na wsi i w mieście. Niektórzy mogą powiedzieć,  
że nie wszystko zostało wykonane, co było zaplanowane. Ja widzę to tak, że Pan Burmistrz 
tak zaplanował pracę, żeby nie okazało się, że w końcówce roku nie ma co robić. Panom 
Burmistrzom i Pani Sekretarz należą się wielkie podziękowania. Oddzielne podziękowania 
należą się dla Pani Skarbnik, która raz, że musi zapewnić pieniądze dla Pana Burmistrza  
na Jego pomysły, a dwa musi wiedzieć czy je da rady spłacić i czy Regionalna Izba 
Obrachunkowa  znów po karku nie da, że coś jest nie tak. Podziękowania dla Pani Marii jak  
i dla wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego w Jezioranach, a także kierowników  
i jednostek podległych. Nie był to rok stracony, był to rok wytężonej pracy. W kolejnym 
trzecim roku nie zabrakło weny twórczej dla całej załogi. Dziękuję bardzo.” 
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Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy: „dziękuje za ciepłe słowa. Chciałam też jeszcze 
zwrócić uwagę, że budżet to jest czuwanie nad wieloma zasadami, a żeby mógł być budżet, 
muszą być wpływy. Ukłony należą się Panom i Paniom Sołtysom i dla tych wszystkich, 
którzy starają się, aby te wpływy były jak najwyższe. Razem dochody z tytułu podatku 
rolnego i od nieruchomości, to kwota ponad dwóch milionów. Proszę zauważyć, że na 
oświatę gmina wyłożyła z własnych środków 2.700.000 zł. Na kulturę i na sport prawie 
jednakowo, po 700.000 zł. Jak trudno jest zdobywać pieniądze, które sami płacimy jako 
podatnicy.” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „patrząc na projekt budżetu na pewno cieszy mnóstwo rzeczy,  
bo udało się wiele rzeczy zrobić i to takich potrzebnych, oczekiwanych przez wiele osób.  
Na pewno wielu rzeczy brakuje, jesteśmy społecznością biedną. Nie możemy tych rzeczy, 
które są nam niezbędne robić za nasze dochody, musimy zaciągać kredyty. To jest ta rzecz 
najsłabsza. Można by powiedzieć, że jesteśmy lepsi w wynajdywaniu pomysłów niż 
pieniędzy na ich realizacje, ale to nie tak. Zawsze musimy zdawać sobie sprawę z tego, że 
jesteśmy społecznością biedną, gdzie brakuje nam na szereg rzeczy pieniędzy. Można by 
robić więcej inwestycji gdybyśmy byli społecznością bardziej zasobną, ale idziemy w dobrą 
stronę. Taką rzeczą, którą zawsze doceniam jest to, że pchamy ten wózek wszyscy w jedną 
stronę. Potrafimy się różnić, potrafimy się spierać. Tego typu dyskusje, jak na ostatniej sesji 
odnośnie funduszu sołeckiego, nie powodują, że idziemy ze sobą na boje, tylko wiemy, że jak 
przychodzą sprawy poważne, że potrafimy iść w jedną stronę.” 
 
Radny Zbigniew Czabrycki: nawiązał do wypowiedzi Pani Skarbnik, powiedział, że „gmina 
dołożyła do oświaty 2.700.000 zł, to wynika nawet z tego, że my bardzo chcieliśmy. 
Musieliśmy dołożyć nawet do wynagrodzeń. Subwencja oświatowa nie starcza w tej chwili  
na pobory nauczycielskie. Państwo nie obchodzi, że w Gminie Jeziorany są szkoły we 
Franknowie, w Radostowie. Ta subwencja, którą gmina otrzymuje ma starczać, a jak nie 
starcza, to gmina niestety chcąc utrzymać oświatę na takim poziomie jaki jest musi dokładać. 
A że dokłada jeszcze więcej, to jest tylko dobra wola i pomysły Pana Burmistrza. Osiem 
milionów na oświatę, to jest naprawdę bardzo bardzo dużo i musimy sobie z tego zdawać 
sprawę. Należy wspierać też sport i kulturę, bo to ona promuje naszą gminę. Dziękuję.” 
 
Radna Ewa Maculewicz kultura to też wspieranie kultury z terenów wiejskich. Jako, że ja 
jestem radną z terenów wiejskich chce podziękować, że wspominamy tych artystów, którzy 
przyjadą na „Dni Jezioran”. To jest ta praca u podstaw, praca organiczna. Dziękuję  
za wsparcie tych produktów lokalnych, jakim jest „Hubertus” w Dercu. Dziękuję za obecność, 
czy to Pana Burmistrza, czy Zastępcy Burmistrza czy Przewodniczącego i też dziękuję za 
wykonanie drogi, bo w prawdzie nie ma asfaltu, ale jest droga, która od wojny nie była 
robiona. Ten nasz wspólny zespół Panów Burmistrzów, Pani Marii, grupy radnych, zespół 
gotowy do dialogu. Owszem spieramy się i kłócimy, ale to jest wpisane we współpracę  
i sposób komunikowania się. Ważne są efekty. Lepsza jest dobra nadzieja, niż zrujnowana 
rzeczywistość. Dlatego trzeba iść do przodu i za to dziękuję. 
  
 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
 

Radny Krzysztof Niski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, która stanowi 
załącznik nr  16  do protokołu.  
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4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 

 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z 
tytułu wykonania budżetu gminy za 2008 rok załącznik nr  17  do protokołu. 
 

5) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z wykonania budżetu 
gminy za 2009 rok. 

 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały oraz zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/373/10 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran 

z wykonania budżetu gminy za 2009 rok. 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

 
Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu 
Karnego w Barczewie w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na dzień 20 czerwca 2010 roku, 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.   
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 
 

podjęła uchwałę Nr XXXII/374/10 
w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach 

Zakładu Karnego w Barczewie w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na dzień 20 czerwca 2010 roku 

stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

2) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji 
z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/375/10 
w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Bartłomieja w Jezioranach 

dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków 
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stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
 

3) udzielenia poręczenia kredytu Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek”, 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/376/10 
w sprawie udzielenia poręczenia kredytu Lokalnej Grupie Działania 

 „Warmiński Zakątek” 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
 

4) rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Jezioran, 
 
Pan Krzysztof Niski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko Komisji 
w sprawie skargi pana I. K. na bezczynność Burmistrza Jezioran, które stanowi załącznik nr   
17 do protokołu. 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/377/10 
w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Jezioran 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania  
ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach”, 

 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/378/10 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania  

ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach” 
stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 

 
 

6) zbycia działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
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Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXXII/379/10 

w sprawie zbycia działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany 
stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 

 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  
i stosowania bonifikat, 

 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/380/10 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  

i stosowania bonifikat 
stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 
8) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/372/10 z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2010 rok,  
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2010 rok, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXII/381/10 
zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/372/10 z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2010 rok 
stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 

 
 

9) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2010 rok, które stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do tak przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/382/10 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 
 
 
Ad. 6.  Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
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Protokół z XXXI sesji udostępniony był do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 10  radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół XXXI sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach. 
 
Ad. 7. Opinia Rady w sprawie uznania lasów położonych na terenie Gminy 
Jeziorany za ochronne. 
Pan Przewodniczący odczytał opinię Rady Miejskiej w Jezioranach w sprawie uznania lasów 
położonych na terenie Gminy Jeziorany za ochronne, która stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania przedstawionej opinii. 
Obecnych radnych – 10. 
Rada w wyniku głosowania przy jednym głosie „wstrzymującym się” wyraziła pozytywną 
opinię odnośnie uznania lasów położonych na terenie Gminy Jeziorany za ochronne. 
 
Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 9. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pani Janina Diubińska – Sołtys Sołectwa Studzianka zapytała jak długo wieś będzie czekała 
na wodę? 
 
Pan Burmistrz: „w tej chwili jest kończona dokumentacja, najpierw czekaliśmy na wybicie 
studni w miejscowości Frączki i budowa wodociągu jest przewidziana w przyszłym roku. 
Najpierw robiliśmy drogę asfaltową w Studziance, nie wszystko da się zrobić na raz. Zrobimy 
wtedy, kiedy będzie skończona dokumentacja.  
 
Pan  Konrad Hubert – Sołtys Sołectwa Kiersztanowo zapytał, czy możliwy jest remont 
szutrowej drogi prowadzącej z miejscowości Kiersztanowo do Piszewa? 
 
Pan Burmistrz poprosił aby Pan Sołtys złożył pismo w tej sprawie do Urzędu Miejskiego  
z przedstawieniem sytuacji oraz dokładnym określeniem drogi. 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 
został wyczerpany Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady 
XXXII sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
        Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                               Leszek Boczkowski 

 


